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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. április 27-én 18.00-kor 
megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Katus Norbert 
alpolgármester, Balog Mónika, Farkas Ferenc, Hostyinszki Ákos, Munkhártné Szántai 
Márta, Seprős Viktor, Süli Richárd települési képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Krisztina jegyző 
Meghívottként: Balogh Levente TÁVÜSZ Kft. ügyvezető igazgató, Dr. Perec Adorján 
fogorvos, Dr. Perec Laura asszisztens, Dr. Molnár Tímea háziorvos, Hostyinszkiné 
Ecseri Ibolya asszisztens, Dr. Pesti László háziorvos, Polenyikné Jurás Erzsébet 
asszisztens, Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos, Tóth István tűzoltó őrnagy, parancsnok 
Jegyzőkönyvvezető: Doma Bernadett testületi ügyintéző 
 

Horinka László polgármester: Tisztelettel és szeretettel köszöntelek benneteket az áprilisi 
munkaterv szerinti ülésünkön. Először is egy új képviselőt köszönthetek, Hostyinszki Ákos 
személyében, akinek jó munkát kívánunk! Külön köszöntöm Dr. Perec Adorján fogorvost és 
feleségét Perec Laurát, Tóth István őrnagy urat, a Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 
parancsnokát, Balogh Leventét, a TÁVÜSZ Kft. ügyvezetőjét, háziorvosainkat, illetve 
asszisztenseiket, valamint Szücsi Balázst. Az előbbi bizottsági ülésen jelen voltak védőnőink 
Burinda-Porcs Adrienn, Molnárné Nyúzó Tímea, Zemenné Jurás Katalin, Balog Erzsébet 
doktornő, Dr. Glonek Ibolya fogorvos, valamint a Dentaform Kft. képviseletében Dr. Kerekes 
Sándor és felesége. A képviselők közül Kecser István jelezte távolmaradását, így megállapítom, 
hogy 9 tag közül 8 jelen van, a Képviselő-testület határozatképes. A kiküldött meghívó szerinti 
napirendre teszek javaslatot. Van-e valakinek módosító indítványa? Ha nincs, kérem, aki 
egyetért az ismertetett napirenddel szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 8 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az előterjesztett 
napirendet elfogadta. 

 
Az ülés napirendje: 

1./  Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 
fontosabb eseményekről (1ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
2./  Tájékoztató a 2023. I. negyedévben a Képviselő-testület által átruházott 

hatáskörökben hozott döntésekről (2ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
3./  Beszámoló a Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi tűzvédelmi 

tevékenységéről (3ET) 



 
 

 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
4./  Felnőtt háziorvosi körzetek éves beszámolója (4ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
5./  Házi gyermekorvosi körzetek éves beszámolója (5ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
6./  Fogorvosi körzetek éves beszámolója (6ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
7./  Védőnői Szolgálat éves beszámolója (7ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
8./  TÁVÜSZ Kft. 2022. évi beszámolójának jóváhagyása (8ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
9./  Feladat-ellátási előszerződés kötése a Sülysáp I. számú fogorvosi körzetben (9ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
10./ Megüresedett Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsági hely betöltése (10ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester  
11./ Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása 

(11ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
12./ Tájékoztató a benyújtott pályázatokról és az újabb pályázati lehetőségekről 

(12ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

13./ Egyes Sülysápon fekvő ingatlanok házszámának megállapítása (13ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
14./ Egyebek 

 

1./ NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 

történt fontosabb eseményekről  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Az írásos beszámolót mindenki olvashatta. Ezzel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel? Ha nincs, kérem, hogy aki elfogadja a tájékoztatót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
46/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről szóló, 
az SZMSZ 21. § (5) bekezdése szerint előterjesztett polgármesteri 
tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
2./ NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a 2023. I. negyedévben a Képviselő-testület által 

átruházott hatáskörökben hozott döntésekről 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 



 
 

 

Horinka László polgármester: Az írásos beszámolót mindenki olvashatta. Kérdés, 
hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, hogy aki elfogadja a tájékoztatót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
47/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2023. év 
I. negyedévében átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló, 
az SZMSZ 9. § (4) és 21. § (5) bekezdése szerint előterjesztett 
beszámolót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

3./ NAPIRENDI PONT 

Beszámoló a Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi 

tűzvédelmi tevékenységéről 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A következő napirendi pontunk a Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-
parancsnokság 2022. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámoló. A PVB tárgyalta és 
elfogadásra javasolta. Köszöntöm a Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság parancsnokát, 
Tóth István tűzoltó őrnagy urat. Megkaptuk a beszámolót, amely nagyon részletes; kérdezem 
őrnagy urat, hogy szeretné-e kiegészíteni a beszámolót? 
Tóth István tűzoltóparancsnok: Tisztelettel köszöntök mindenkit. Igen, néhány dologgal 
szeretném kiegészíteni, illetve inkább összefoglalni. A tájékoztató nagyobb témakörei 
jellemzően a téli időjárásra történő felkészülés, a szabadtéri tűzgyújtás általános szabályai, az 
épített környezetben keletkezett tűzesetek számának csökkentése, a tűzoltó utánpótlás 
toborzása, valamint a szénmonoxid-mérgezés megelőzése és a tüzelő-fűtő berendezések 
füstelvezető rendszereinek karbantartása. Fenti témák vonatkozásában a helyi sajátosságokat 
figyelembe véve további tájékoztató anyagot állítottunk össze. A 2022. évben eredményként 
elmondható, hogy a működési területünkön káresemény kapcsán haláleset, illetve súlyos 
baleset nem történt. Ami sok feladatot adott nekünk, az az időjárás volt, hiszen egy nagyon 
aszályos év van mögöttünk. A szabadtéri tűzeseteket illetően folyamatos emelkedés volt 
tapasztalható, nemcsak az események számát, de a káresemények nagyságát is jellemzi. Sokkal 
nagyobb erőeszköz igénybevételére volt szükség e káresemények felszámolásához. Amiért ezt 
elmondtam az az, hogy átcsoportosításra került a tűzoltóságra egy vízszállításra alkalmas dízel 
gépjármű, mely különleges berendezésekkel is rendelkezik. A szükséges vizsgákat az autóra 
áprilisban megszerezték kollégáim, így május hónaptól a térség tűzvédelmét egy ilyen típusú 
gépjármű is szolgálni fogja. A tavalyi évben a testületi ülésen kértem a testület segítségét, hogy 
az utánpótlási, toborzási tevékenységünk kapcsán lakossági tájékoztató tevékenységet 
folytassanak. Ennek eredményeképpen elmondható, hogy a nagykátai tűzoltó-parancsnokság 
állománytábla szerinti létszáma 2023. évben feltöltésre került, azaz a kampány megfelelő 
eredménnyel zárult. A Sülysápi Önkéntes Tűzoltó Egyesülettel is jól működünk együtt. Az 
egyesület szakmai működésének alapfeltétele, hogy a Nagykátai Hivatásos Tűzoltó-
parancsnoksággal együttműködési megállapodást köt. Azt felülvizsgáltuk, a tavalyi évben újat 
kötöttük. Ennek a megállapodásnak a birtokában vehetnek részt az Országos 
Katasztrófavédelmi Főigazgatóság központi pályázatain. 2022-ben a Sülysápi Önkéntes 
Tűzoltó Egyesület sikerrel pályázott, és több mint 1.020.000 Ft-ot fordított működési 
költségeire. Én ennyit szerettem volna pluszban elmondani, köszönöm. Ha van kérdésük, 
szívesen válaszolok. 



 
 

 

Horinka László polgármester: Bennem nem maradt hiányérzet a részletes beszámoló 
elolvasása után. Minden információt megadott. Nem könnyű munkáról van szó, de vannak 
eredmények is. Megtisztelő, hogy nekünk is tulajdonítja azt az eredményt, hogy fel van töltve 
az állományuk, köszönöm szépen. 
Hostyinszki Ákos képviselő: A tűz utólagos bejelentése mit jelent? 
Tóth István tűzoltóparancsnok: Azt jelenti, hogy a káreseményt az ott lakó észlelte és 
felszámolta, viszont nem gondolta, hogy a tűzoltóságot értesíteni kellene, de utóbb ez kiderül, 
például amikor a biztosítónál próbál kárigényt benyújtani. Ahhoz kell egy tűzeset igazolás, és 
ennek az az első lépése, hogy utólagosan jelezze a tüzet. Adatszolgáltatási szakrendszereinkben 
ez utólagos tűz fogalomként jelenik meg.  
Hostyinszki Ákos képviselő: Van-e kiszállási díj a tűzoltóság részéről? 
Tóth István tűzoltóparancsnok: Ha 4-5 nappal később érkezik a bejelentés, akkor nem a 
készenléti szerv érkezik ki, a műveletirányítás vizsgálja át a helyszínt. 
Horinka László polgármester: Köszönöm. Van-e még kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, 
aki elfogadja a Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi tűzvédelmi 
tevékenységéről szóló beszámolót, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
48/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Nagykáta Hivatásos Tűzoltó-parancsnokságnak a tűz elleni 
védekezésről, a műszaki mentésről és a tűzoltóságról szóló 1996. 
évi XXXI. törvény 30. § (5) bekezdésében foglaltak alapján 
előterjesztett 2022. évi beszámolóját – megköszönve a szervezet 
áldozatos munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

Horinka László polgármester: Köszönöm szépen a beszámoló elkészítését és a személyes 
megjelenést. 
Tóth István tűzoltó őrnagy: Én is köszönöm. További jó munkát kívánok. 

 
/18:15 Tóth István tűzoltóparancsnok távozik az ülésről./ 
 
4./ NAPIRENDI PONT 

Felnőtt háziorvosi körzetek éves beszámolója 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A HSZB tárgyalta a beszámolókat és elfogadásra javasolta. 
Szerintem először végigbeszéljük az összes beszámolót, mert sok kapcsolódási pont van, és a 
végén szavazunk. Először Dr. Molnár Tímeát kérdezem, hogy szeretné-e kiegészíteni a 
beszámolót, ami egyébként nagyon alapos volt. 
Dr. Molnár Tímea háziorvos: Nem, köszönöm.  
Horinka László polgármester: Rendben. A következő beszámoló a II. számú háziorvosi 
körzet beszámolója. Köszöntöm Dr. Fábián Gábor háziorvost, és átadom a szót elnök 
asszonynak. 
Balog Mónika HSZB elnök: A beszámolóban kiemelt téma volt, hogy a Covid befolyásolta az 
elmúlt évet. Láttuk, adatokkal alátámasztva, hogy olyan betegségek jelentek meg, amit a doktor 
úr a Covid utóhatásának könyvelt el.   



 
 

 

Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos: Egyeztettem a térség orvosaival, szembetűnően 
szignifikáns ez a dolog. Lebontották időben is és vakcinációra is, hogy mihez kötik. Nemcsak 
az én felvetésem ez. 
Balog Mónika HSZB elnök: Egyébként részletes volt a beszámoló, adatokkal alátámasztott, 
köszönöm szépen. 
Horinka László polgármester: Mind a három beszámoló alapos volt, de számomra egy 
számadat hiányzott a beszámolódból, a körzet létszámadata.  
Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos: 2860 fő. 
Hostyinszki Ákos képviselő: Hogy érzed magad az egészségházban? 
Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos: Mindennek megvan az előnye és a hátránya, de több 
előnyt tapasztalok. A parkolást megoldjuk, ugyan szűkös a hely. 
Katus Norbert alpolgármester: Folyamatosan keressük annak a lehetőségét, hogy 
kialakítsunk egy külön parkolót az ott dolgozók részére, de még nem jutottunk dűlőre.  
Munkhártné Szántai Márta képviselő: A szőlősiek jelezték, hogy nehezen jutnak be? 
Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos: Eleinte igen, de nincs már probléma. 
Balog Mónika HSZB elnök: Eszközökben történt fejlesztés? 
Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos: Elektronikus ügyintézés, a labor szolgáltatás adott a 
településen. Korszerű szoftverünk van, két számítógéprendszer. Ha le tudunk a NEAK-tól hívni 
bértámogatást, akkor pluszban egy főt még be lehet vonni.  
Katus Norbert alpolgármester: A betegirányító rendszer is ott van és rendelkezésre áll. 
Horinka László polgármester: Ha nincs más, következik a III. számú felnőtt háziorvosi körzet 
beszámolója, melyet a HSZB tárgyalt és elfogadásra javasolt. Részletes volt a beszámoló itt is. 
Van-e kérdés? 
Balog Mónika HSZB elnök: Köszönöm szépen, hogy az előző évhez képest a telemedicina 
kivezetésre került. A beszámoló számomra is részletes volt, külön jó érzés volt ezt olvasni. 
Dr. Pesti László háziorvos: Ezzel kapcsolatosan szeretném elmondani, hogy az épületbe mi 
költöztünk be utoljára, de a sápi betegek, főleg az idősek, nem nagyon szeretnek bejönni. 
Kevesebben jelennek meg a rendelőben, mint amikor még Sápon voltunk. A váróban lévők is 
többnyire Molnár doktornőre várnak. Nehezen indulnak el az idősek, inkább telefonálnak.   
Balog Mónika HSZB elnök: Doktor úr panaszkodott arról, hogy sokszor feleslegesen jönnek 
be, mondjuk nem volt panasz eddig. 
Dr. Pesti László háziorvos: Nem a beszámolóhoz tartozik, de muszáj elmondanom. Sajnos a 
sápi praxis a csőd teljes szélén áll. Önerőből az anyagiakat nem fogom tudni megoldani. Erről 
azt kell tudni, hogy az alapellátás kap valamennyi finanszírozást az államtól. Ez öt éve nem 
emelkedett. Jelenleg kétszeres az infláció. Ez érinti az informatikát; a gyógyszer, a kötszer, az 
irodaszer árak emelkednek. Ehhez jött a következő pofon, a rezsi, ami ugyan még szerencsére 
minket nem érint. Sokan csődöt mondtak. Amit eddig kaptunk forrás, abból is párszázezer 
forintot elvesznek a praxistól.  Ebből jött egy politikai botrány az Országos Orvosi Kamara és 
a Kormány között. Ez volt a kiindulópont. Mínusz 240.000 Ft és az infláció pótolhatatlan. Ezt 
a NEAK finanszírozásból hosszútávon nem tudom megoldani. Voltak olyan napok például, 
amikor a gyógyszerszámlát sem tudtam volna kifizetni. Májusban is kevés lesz a finanszírozás. 
A mostani helyzethez képest is mínusz 140.000 Ft fog eltűnni, ez a mostani felállás. Az én 
körzetem a legkisebb a három körzet közül, ez a sajnálatos helyzet. Más egyéb bevételekből 
próbálja fenntartani a praxisát, önerőből nem tudom megoldani. 
Horinka László polgármester: Tudtam róla, értem a fogalmat, hogy mi az a csőd. Mi okozza 
ezt? 
Dr. Pesti László háziorvos: Az állami finanszírozás hiánya. Volt egy olyan kérdés, hogy 
milyen eszközöket vásárolt a másik praxis? Erről azt kell tudni, hogy komoly eszköz 
beszerzésére az állami finanszírozásból sosem tellett. 10 éve voltak pályázatok. Akkor 
informatikát cseréltem, defibrillátort vettem. Ezek a pályázatok 10 éve voltak, de már 



 
 

 

nincsenek. Az öt év ezelőtti pénzből vettek el 240.000 Ft-ot a praxisomból. Nem tudok 
gazdálkodni, nem fog menni. Az alapellátást kellene finanszírozni, hogy az orvosok ne 
menjenek csődbe.  
Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos: Sokan felmondtak egyébként emiatt.  
Dr. Pesti László háziorvos: Tudniillik a környéken mindenhol orvosokat keresnek. 
Szándékosan nem beszéltem az energiáról, mert minket nem érintett, de sok praxis becsődölt. 
Még a számokat nem tudjuk, majd inkább nyáron. 
Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos: Tömeges hullámokban lesz bezárás. 
Dr. Pesti László háziorvos: Tartjuk a kapcsolatot más orvosokkal is a közösségi oldalakon, és 
tömegével látom a posztokat, hogy szeretné átadni a praxisát. Ez van a környékünkön is. 
Horinka László polgármester: Egyéni vállalkozónál számomra elképzelhetetlen a csőd 
fogalma. Az orvos kifizeti az alkalmazottat, a számlát stb. és a maradék az övé. Mínuszban van 
doktor úr? 
Dr. Pesti László háziorvos: Most még nem. 
Horinka László polgármester: Vállalkozóként nem tudom elképzelni, mit jelenthet a csőd. 
Azt tudom csak elképzelni, hogy ha kevés a pénz, az illető abbahagyja a tevékenységet. 
Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos: Pesti doktor a fizetéséből nem szeretne belepótolni a 
rendszer fenntartásába. 
Horinka László polgármester: Egyéni vállalkozónak nincs fizetése. 
Dr. Pesti László háziorvos: Ez nem igaz, amit kapunk a NEAK-tól finanszírozást, annak 
bizonyos része bértámogatásként szerepel. Az előírt minimális bért ki kell fizetni, mert ha nem 
teszem, az törvénysértő. 
Horinka László polgármester: Ez meglepő lenne a számomra, ha így lenne. De ismert az 
önkormányzatok helyzete is, ennek ellenére nem kértünk rezsiköltséget, amióta az orvosok az 
egészségközpontban vannak.  
Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos: Köszönjük a támogatást. 
Dr. Pesti László háziorvos: Ennek nagyon örülök, és köszönjük szépen. Ha Sápon maradok, 
nem tudtam volna fizetni a rezsit sem. A kötelező minimális bért adom én is magamnak, amit 
az államtól kapok meg. Ez bértámogatásként jelenik meg. Ezt adom tovább magamnak és az 
asszisztensnek. 
Katus Norbert alpolgármester: Ha rendszerszinten is ilyen problémát okoz, a kormány sem 
fogja ezt így hagyni. Azt hallottam a fogászati ellátásról, hogy június végéig lesz egy 
kompenzáció valamilyen formában. 
Horinka László polgármester: Meghallgattuk doktor urat, tudomásul vettük, de nem tudunk 
ezen a helyzeten segíteni. Nem is tudjuk megoldani, de nem is tudom elbírálni, hogy kinek 
mennyi hiányzik. A finanszírozás fentről nem elegendő, ezt tudjuk jelezni is.  
Dr. Fábián Gábor Péter háziorvos: A rezsitámogatásnak örülünk. 
Horinka László polgármester: Nem végleges megoldásnak szántuk, hosszabb távon 
kiszámoljuk majd, hogy kit mennyi illet a rezsiből.  
Dr. Pesti László háziorvos: Én csak tájékoztattam a testületet, még nem mondtam, hogy pénzre 
van szükségem, de előbb utóbb lehetséges, hogy lesz egy segítségkérés. 
Horinka László polgármester: Rajtunk kívül álló okok miatt került ilyen helyzetbe ez az 
ágazat. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, körzetenként szavazunk. Kérem, aki elfogadja 
Dr. Molnár Tímea háziorvosi beszámolóját, szavazzon. 
  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
49/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. 
Molnár Tímea háziorvosnak a Sülysáp I. számú felnőtt háziorvosi 



 
 

 

körzetről szóló éves beszámolóját – megköszönve a szolgálat 
munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Kérem, aki elfogadja Dr. Fábián Gábor Péter háziorvosi 
beszámolóját, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
50/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. 
Fábián Gábor Péter háziorvosnak a Sülysáp II. számú felnőtt 
háziorvosi körzetről szóló éves beszámolóját – megköszönve a 
szolgálat munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Kérem, aki elfogadja Dr. Pesti László háziorvosi beszámolóját, 
szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
51/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. Pesti 
László háziorvosnak a Sülysáp III. számú felnőtt háziorvosi 
körzetről szóló éves beszámolóját – megköszönve a szolgálat 
munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

/18:45 A felnőtt háziorvosok és asszisztenseik távoznak az ülésről./ 
 
5./ NAPIRENDI PONT 

Házi gyermekorvosi körzetek éves beszámolója 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: HSZB tárgyalta, elfogadásra javasolta a beszámolókat. Balog 
doktornő itt volt a bizottsági ülésen, 2022. április 1-jétől ő látja el mindkét gyermekorvosi 
körzetet a településen. Köszönjük neki a helytállást és a kitartást. Jelenleg két másik helyettes 
gyermekorvos is rendel az I. számú gyermekorvosi körzetben, ez némileg könnyített a 
helyzeten. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, ismét körzetenként szavazunk. Kérem, aki 
elfogadja a Sülysáp I. számú házi gyermekorvosi körzetről szóló éves beszámolót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

52/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. Balog 
Erzsébet helyettes házi gyermekorvosnak a Sülysáp I. számú házi 



 
 

 

gyermekorvosi körzetről szóló éves beszámolóját – megköszönve 
a szolgálat munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Kérem, aki elfogadja a Sülysáp II. számú házi gyermekorvosi 
körzetről szóló éves beszámolót, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
53/2023. (IV. 27.)  ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. Balog 
Erzsébet házi gyermekorvosnak a Sülysáp II. számú házi 
gyermekorvosi körzetről szóló éves beszámolóját – megköszönve 
a szolgálat munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

6./ NAPIRENDI PONT 

Fogorvosi körzetek éves beszámolója 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A HSZB tárgyalta és elfogadásra javasolta a beszámolókat. A 
bizottsági ülésen a fogorvosok jelen voltak. Kerekes doktornak megköszöntük a 48 éves 
helytállást, azzal a reménnyel, hogy lesz utánpótlás. Perec doktor pedig várja a testület döntését. 
Az Egészségközpontban szeretnénk kialakítani a TB-s ellátás másik körzetét. Glonek 
doktornővel beszéltem ülés előtt, számított erre a helyzetre. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha 
nincs, először kérem, hogy aki elfogadja Dr. Kerekes Zsuzsanna fogorvos beszámolóját, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
54/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. 
Kerekes Zsuzsanna fogorvosnak a Sülysáp I. számú fogorvosi 
körzetről szóló éves beszámolóját – megköszönve a szolgálat 
munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Glonek doktornő beszámolójához kérdés, hozzászólás van-e? 
Ha nincs, kérem, hogy aki elfogadja Dr. Glonek Ibolya fogorvos beszámolóját, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
55/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. 
Glonek Ibolya fogorvosnak a Sülysáp II. számú fogorvosi 
körzetről szóló éves beszámolóját – megköszönve a szolgálat 
munkáját – elfogadja. 



 
 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
7./ NAPIRENDI PONT 

Védőnői Szolgálat éves beszámolója 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A HSZB tárgyalta és elfogadásra javasolta a Védőnői Szolgálat 
éves beszámolóját. Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, hogy aki elfogadja a Védőnői 
Szolgálat éves beszámolóját, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
56/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Védőnői 
Szolgálat éves munkájáról szóló beszámolót – megköszönve a 
szolgálatban dolgozók áldozatos munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

8./ NAPIRENDI PONT 

TÁVÜSZ Kft. 2022. évi beszámolójának jóváhagyása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Ezt a napirendi pontot a PVB tárgyalta és elfogadásra 
javasolta. Kérdezem a TÁVÜSZ Kft. ügyvezetőjét, szeretné-e kiegészíteni a beszámolót? 
Balogh Levente ügyvezető igazgató: Nem, köszönöm. 
Horinka László polgármester: Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, hogy aki 
elfogadja a TÁVÜSZ Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolóját, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
57/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
A Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Tápiómenti Városüzemeltető és Szolgáltató Kft. 2022. évi 
tevékenységéről szóló beszámolót – megköszönve a Társaság 
munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: ügyvezető 

 
Horinka László polgármester: A beszámolót a PVB is jóváhagyta. Kérem, aki elfogadja a 
TÁVÜSZ Kft. 2022. évi számviteli beszámolóját, szavazzon. 
 

58/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
A Sülysáp Város Önkormányzata – mint a Tápiómenti 
Városüzemeltető és Szolgáltató Kft. (székhelye: 2241 Sülysáp, 
Szent István tér 1.; cgj.: 13-09-067737) egyszemélyi, 100% 
tulajdoni arányú tagja – tulajdonosi jogait gyakoroló Sülysáp 
Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – mint 



 
 

 

egyszemélyes taggyűlés – a Társaság 2022. évi egyszerűsített 
éves beszámolóját a Ptk. 3:109. §-a alapján jóváhagyja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, ügyvezető 

 
/18:55 Balogh Levente ügyvezető távozik az ülésről./ 
 
9./ NAPIRENDI PONT 

Feladatellátási előszerződés kötése a Sülysáp I. számú fogorvosi 

körzetben 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A HSZB tárgyalta és elfogadásra javasolta a határozati 
javaslatot. Ismételten köszöntöm Dr. Perec Adorján fogorvos urat, aki lelkesen jelentkezett a 
meghirdetett praxis átvételére. Mivel Kerekes doktor átadja a TB-s ellátást, előszerződést 
kötnénk, és amint lehetőség van, doktor úr máris munkába állna augusztus 1-jétől.  
Dr. Perec Adorján fogorvos: Jelenleg Törökszentmiklóson dolgozom, de szívesen váltanék 
ide, Sülysápra. 
Horinka László polgármester: Doktor úr, amikor jelentkezett, felmerült, hogy akár ide is 
költöznének. 
Balog Mónika HSZB elnök: Az önéletrajzában láttam, hogy későn kezdte el az egyetemet. 
Dr. Perec Adorján fogorvos: Igen, így van. Édesapám katonát szeretett volna faragni belőlem, 
pár évig dolgoztam katonaként, de nem állt közel hozzám. Jött egy gondolat, hogy orvos legyek, 
nem bántam meg. A feleségem is segített ebben. Későn sikerült, de próbálok helytállni. 
Balog Mónika HSZB elnök: A felesége is orvos? 
Dr. Perec Adorján fogorvos: Igen, de lemondott erről. 
Dr. Perec Laura asszisztens: Az asszisztenciát viszem, szeretem csinálni. Az anyagi helyzet 
miatt az asszisztenciát nehéz volt megoldani, de család és háztartás mellett ugyanúgy 
elvégeztem a munkát. Próbáljuk megoldani. 
Balog Mónika HSZB elnök: Köszönöm. 
Dr. Perec Adorján fogorvos: Én is köszönöm a bizalmat. 
Horinka László polgármester: Van-e még kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, hogy aki 
elfogadja a határozati javaslattal, miszerint támogassuk Dr. Perec Adorján fogorvos 
praxisátvételét, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
59/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. törvény 

2/A. § (2) bek. a) pontja alapján úgy dönt, hogy a Sülysáp I. 
számú vegyes fogorvosi körzet praxisjogát megszerezni 
kívánó Dr. Perec Adorján fogorvossal (működési 
nyilvántartási száma: 79417) – a praxisjog megszerzése 
esetén, beleértve a körzet iskolafogászati ellátását is – 
feladat-ellátási szerződést kíván kötni; 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert az előszerződésnek 
– az Országos Kórházi Főigazgatóság jóváhagyásának 
birtokában való – megkötésére. 



 
 

 

Határidő: 2023. április 30. 
Felelős: polgármester 

 
/19:10 Dr. Perec Adorján fogorvos és Dr. Perec Laura asszisztens távoznak az ülésről/ 
 

10./ NAPIRENDI PONT 

Megüresedett Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsági hely betöltése 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Mint emlékezetes, az elmúlt ülésen Cseri Péter 
képviselőtársunk úgy is, mint a PVB bizottsági tagja 2023. március 31. napi hatállyal 
bejelentette lemondását. A Helyi Választási Bizottság a megüresedett képviselői mandátumot 
Hostyinszki Ákos független egyéni listás képviselőjelölt részére kiadta, a megüresedett 
bizottsági hely betöltésére pedig Szücsi Balázs sülysápi lakos személyében én teszek javaslatot.  
Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs – személyi kérdésről, választásról lévén szó – titkos 
szavazásra kerül sor. Javaslom a Szavazatszámláló Bizottság tagjainak Farkas Ferenc, 
Hostyinszki Ákos és Munkhártné Szántai Márta képviselőtársaimat. Aki egyetért, kérem, 
szavazzon! 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 8 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Farkas Ferenc, 
Hostyinszki Ákos és Munkhártné Szántai Márta képviselőket a 
Szavazatszámláló Bizottság tagjának megválasztotta. 

 

Horinka László polgármester: A szavazás idejére szünetet rendelek el. 
 
/19:15-19:25 Szünet, mely alatt sor kerül a titkos szavazásra, amiről külön jegyzőkönyv 
készült./ 
 
Horinka László polgármester: A szavazás, így a szünet is véget ért. Kérdezem a bizottság 
elnökét, mi lett a szavazás eredménye. 
Hostyinszki Ákos SZSZB elnök: 8-ból 8 érvényes szavazat született, és mind támogatta Szücsi 
Balázs megválasztását. 
Horinka László polgármester: Köszönöm a bizottság közreműködését, a döntésünk tehát a 
következő: 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
60/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 58. §-a alapján a Pénzügyi és 
Városfejlesztési Bizottság megüresedett (nem önkormányzati 
képviselő) bizottsági helyére Szücsi Balázs [személyes adatok 
zártan kezelve] sülysápi lakost választja meg. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 



 
 

 

Horinka László polgármester: Most pedig következik az újdonsült bizottsági tag eskütétele, 
kérem, hogy ehhez mindannyian álljunk fel. 
Szücsi Balázs PVB tag: „Én, Szücsi Balázs becsületemre és lelkiismeretemre fogadom, hogy 
Magyarországhoz és annak Alaptörvényéhez hű leszek; jogszabályait megtartom és másokkal 
is megtartatom; bizottsági tagi tisztségemből eredő feladataimat Sülysáp fejlődésének 
előmozdítása érdekében lelkiismeretesen teljesítem, tisztségemet a magyar nemzet javára 
gyakorlom. Isten engem úgy segéljen!” 
Horinka László polgármester: Köszönöm szépen, jó munkát kívánok! 
Szücsi Balázs PVB tag: Köszönöm a bizalmat! 
 

11./ NAPIRENDI PONT 

Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosítása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Láthattátok az előterjesztést. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha 
nincs, kérem, hogy aki elfogadja az előterjesztett javaslatot, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
61/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Képviselő-testület és szervei szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 16/2019. (XII. 13.) önkormányzati rendelet 
6. függelékében szereplő, az önkormányzat közfeladatait és 
szakmai alaptevékenységét leíró kormányzati funkciók közül a 
„041231 - Rövid időtartamú közfoglalkoztatás” megnevezésű 
kormányzati funkciókódot törli.  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

 
Horinka László polgármester: A rendelet módosításáról is döntenünk szükséges. Kérdés, 
hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, hogy aki elfogadja az előterjesztett rendeletmódosítást, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet 

alkotta: 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

3/2023. (...) önkormányzati rendelete 

a Képviselő-testület és szervei szervezeti és működési 

szabályzatáról szóló 16/2019. (XII. 13.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 
 

/A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
 

12./ NAPIRENDI PONT 



 
 

 

Tájékoztató a benyújtott pályázatokról és az újabb pályázati 

lehetőségekről 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta és elfogadásra javasolta a tájékoztatást.  
Jelenleg nincs újabb pályázat, amire be tudnánk adni kérelmet. A régi Úri útra viszont elindult 
a közbeszerzési eljárás. Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki elfogadja a 
tájékoztatót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
62/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzat Képviselő-testülete a benyújtott 
pályázatokról, valamint az újabb lehetőségekről szóló 
tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

13./ NAPIRENDI PONT 

Egyes Sülysápon fekvő ingatlanok házszámának megállapítása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A házszámozással kapcsolatos előterjesztést a PVB tárgyalta, 
elfogadásra javasolta az előterjesztett határozati javaslatot. Van-e kérdés, hozzászólás? Ha 
nincs, kérem, aki egyetért a házszámok megállapításával, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
 
63/2023. (IV. 27.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének jogkörében eljárva a közterületek 
elnevezése és a házszámozás szabályairól szóló 11/2020. (VIII. 28.) önkormányzati rendelet 
alapján: 
1./ A Sülysáp, Állomás utca közterülethez csatlakozó egyes ingatlanok házszámát a 1. 

mellékletben foglaltak szerint állapítja meg. 
2./ A Sülysáp, Laky dűlő közterülethez csatlakozó egyes ingatlanok házszámát a 2. 

mellékletben foglaltak szerint állapítja meg. 
3./ A Sülysáp, Meleg völgy közterülethez csatlakozó egyes ingatlanok házszámát a 3. 

mellékletben foglaltak szerint állapítja meg. 
Felkéri a jegyzőt, mint címképző szervet a változásoknak a Központi Címregiszteren való 
átvezetésére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 
 
1. melléklet  

 
SÜLYSÁP 

ÁLLOMÁS UTCA 
 



 
 

 

Helyrajzi 
száma 

Korábbi házszám Megállapított 
házszám Ingatlan-nyilvántartásban  Lakcímnyilvántartásban 

4550/149 - - 9/A. 
4550/195 - - 12/A. 
4550/196 - - 12/B. 

 
2. melléklet  

SÜLYSÁP 
LAKY DŰLŐ 

 
Helyrajzi 

száma 
Korábbi házszám Megállapított 

házszám Ingatlan-nyilvántartásban  Lakcímnyilvántartásban 
2162/2 - - 58. 
2365 - 2365 hrsz. 61. 

 
3. melléklet 

SÜLYSÁP 
MELEG VÖLGY 

 
 

Helyrajzi 
száma 

Korábbi házszám Megállapított 
házszám Ingatlan-nyilvántartásban  Lakcímnyilvántartásban 

4606 - Meleg völgy 1. 1. 
4605 - Meleg völgy 3. 3. 

 
 
14./ NAPIRENDI PONT 

Egyebek 
 
Horinka László polgármester: Néhány közelgő eseményre szeretnélek csak invitálni 
benneteket szombaton 9 órakor a Kiskókai utcai sorompónál számítok rátok egy kis közösségi 
munkára képviselő asszony szervezésében. Továbbá hétfőn május 1-jén majális és gyermeknap 
lesz a Kastélykertben, melyre mindenkit szeretettel várunk. Amennyiben nincs más, köszönöm 
mindenkinek a részvételt, az ülést bezárom. 
 
 
 

k.m.f. 
 

 
 
 Horinka László dr. Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
 
 
 
 
  



 
 

 

1. melléklet 

 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

3/2023. (....) önkormányzati rendelete 

a Képviselő-testület és szervei szervezeti és működési 

szabályzatáról szóló 16/2019. (XII. 13.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 
 
 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 53. § (1) és 82. § (3) bekezdésével 
kapott felhatalmazás alapján, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés d) pontjában meghatározott 
feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 
 

1. §  
 
A Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Képviselő-testület és szervei 
szervezeti és működési szabályzatáról szóló 16/2019. (XII. 13.) önkormányzati rendelete 49. § 
(2) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
„(2) A jegyzői és az aljegyzői tisztség egyidejű betöltetlensége illetve tartós akadályoztatásuk 

esetére – legfeljebb hat hónap időtartamra – a jegyzői feladatokat a polgármester által kijelölt, 

jegyzői képesítéssel rendelkező hivatali köztisztviselő látja el." 

 
2. §  

 
Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, és a kihirdetését követő második napon 
hatályát veszti. 
 
 
 
Sülysáp, 2023. április 27. 
 
 
 
 Horinka László dr. Tóth Krisztina  
 polgármester jegyző 
 
 


